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Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

 
Typ av möte: Brottsförebyggande rådet (BRÅ) 

Mötesdatum: 2021-10-06 kl. 16.30 -18.00 

Närvarande: Gunilla Grudevall-Steen (L) ordförande, Helena Edberg (KD) 1:e vice 
ordförande, Bertil Damberg (S) 2:e vice ordförande, Andreas 
Brännström (M), Mikael Carlsson (NL), Lisskulla Zayane (MP), Daniel 
Ridnert (C) 
 
Mats Bohman – Trafik- och fastighetsdirektör 
Jan Landström – Säkerhetssamordnare  
Terese Kalinski – Säkerhetschef 
Anna Karlsson – Kommunpolis 
Henrik Ahl – Stabschef  
Helene Skantze – Socialnämndens ordförande  
Josefine Bergström – Sekreterare  
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Gunilla Grudevall-Steen öppnade mötet. 
 
2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
3. Polisens och kommunens trygghetsmätning 2021 
Anna Karlsson och Jan Landström presenterade polisens och kommunens 
trygghetsmätning för 2021. Trygghetsmätningen genomförs för att få fram ett underlag för 
gemensamma lägesbilder och för trygghetsskapande åtgärder i samverkan. 
Trygghetsmätningen tillsammans med medborgarmöten, medborgarlöften, dialog på sociala 
medier m.m. ger en god bild av hur invånarna upplever trygghet.   
 
4. Presentation av utredningen ”Kommunernas brottsförebyggande arbete” 
Jan Landström presenterade den nya lagen – lag om kommuners ansvar för 
brottsförebyggande arbete (JU 2019:14). Lagen träder i kraft den 1 januari 2023 och 
lagstiftningens syfte ska vara att säkerställa ett effektivt brottsförebyggande arbete.  
 
Presentationen biläggs minnesanteckningarna (bilaga 1). 
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5. Samverkansöverenskommelse  
Terese Kalinski informerade om att lokalpolisområde Nacka har en överenskommelse med 
Nacka-, Tyresö- och Värmdö kommun, att tillsammans bedriva ett brottsförebyggande 
arbete.  
 
Mer information om samverkansöverenskommelsen finns på polisens hemsida: 
https://polisen.se/om-polisen/medborgarloften-och-lokal-
samverkan/medborgarloften/nacka/ 
 
Samverkansöverenskommelsen biläggs minnesanteckningarna (bilaga 2). 
 
6. Information från polisen  
Anna Karlsson informerade om polisens aktuella läge. Områden som sticker ut är Nacka 
centrum, Sickla, Fisksätra, Orminge, Ektorp och Älta. I områdena har det bl.a. skett 
tillgreppsbrott, narkotikabrott och trafikbrott. Positivt är den höga vuxennärvaron som nu 
finns i Nacka. Närvaron utgörs av bl.a. Trygghetsvärdar, Polarna, Nattvandrarna och 
områdespoliserna. Efter insatsen Höstglöd så rapporterades 7 personer under 18 år för 
narkotikabrott. 
 
Följande händelser som sticker ut sedan förra BRÅ i september är: 

• Stöld och rån på Matboden i Ektorp 
• Försök till mord vid Erstaviksbadet  
• Tomas Björk tillsammans med Stena Fastigheter har haft gemensamma insatser med 

goda resultat i insatsläget då de flyttat på Eu-migranterna  
• I Nacka stadshus har det varit inbrott och stöld vid ett par tillfällen 
• Narkotikabrott - stort beslag av Kodein 
• Pågående brand på Kovikstippen sedan 3 okt 

 
Presentationen biläggs minnesanteckningarna (bilaga 3). 
 
7. Rapport från de 4 arbetsgrupperna Trygg och Säker  
Jan Landström presenterade den senaste rapporten från den fyra arbetsgrupperna Trygg och 
Säker.  Gemensamt för samtliga arbetsgrupper var följande: 

• Det har varit ovanligt lugnt, även under sommaren, vilket även brottsstatistiken 
visar på 

• Fritidsgårdarna har börjat att arbeta uppsökande  
• Ökat antal vaccinbedrägerier. Information om detta sprids i alla nätverk 
• Ökning av stölder av båtmotorer 

 
Presentationen biläggs minnesanteckningarna (bilaga 4). 

 
Frågor och diskussion   

https://polisen.se/om-polisen/medborgarloften-och-lokal-samverkan/medborgarloften/nacka/
https://polisen.se/om-polisen/medborgarloften-och-lokal-samverkan/medborgarloften/nacka/
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Jan Landström informerade om att fritidsgården Folkan är den plats i Nacka där flest 
ungdomar vistas men att det saknas medel för dem att ha öppet på kvällarna. De 
ledamöterna i BRÅ som även sitter i kulturnämnden och fritidsnämnden tar med sig frågan 
om fritidsgården Folkans öppettider dit.  
 
Angående dagvandringen i Älta så meddelade Helena Edberg att ett uppstartmöte kommer 
att ske i nästa vecka. Trygghetsvandring i Boo sker den 18 november, kl. 18.00 – 20.30. 
 
Bertil Damberg informerade om att det i en av arbetsgrupperna diskuterades mycket om 
vad civilsamhället kan göra när de ser brott. Jan Landström och Anna Karlsson informerade 
om att när man ser ett brott så ska man ringa polisen på 112. Hör man om någon som sett 
ett brott så be den personen att ringa polisen. Vid misstanke om brott är det 114 114 eller 
tipsa polisen på deras sida (www.polisen.se) som gäller.  
 
8. Övriga frågor 
Trygghetsvärdarna Fisksätra och Orminge  
Sharon Ramezan har startat ett företag som heter Trygg 365 som han äger och driver. Till 
det företaget har han rekryterat personal.   
 
 
Vid anteckningarna 
Josefine Bergström 


